
 

 

 

 

 

 

Protokół Nr LI/2018 

z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 30.08.2018 r. 
 

 

 

      Przewodniczący obrad sesji – Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy w Pilicy – Pani Barbara  

      Przybylik. 

      Protokolant – insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy – Iwona Kazior. 

      Miejsce odbycia sesji – Urząd Miasta i Gminy w Pilicy. 

 

            W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.15
05 

udział wzięło 15 radnych na ogólny  

      stan Rady wynoszący 15 osób. 

      Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 

-    Burmistrz Miasta i Gminy – Pan Artur Janosik, 

-    Sekretarz Miasta i Gminy – Pani Anna Kulczak, 

-    Skarbnik Miasta i Gminy – Pani Magdalena Dynerowicz, 

-    pracownik Referatu Finansowego w tut.Urzędzie – Pan Andrzej Goncerz,  

-    Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Pilicy – Pani Barbara Dąbrowa, 

-    Dzielnicowy miasta i gminy Pilica (Komisariat Policji w Ogrodzieńcu) -  st.sierż. Przemysław  

      Wieja, 

      -    sołtysi i inni goście. 

     Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu.      

     Porządek obrad sesji:     

      1. Otwarcie obrad sesji. 

      2. Przyjęcie protokołów z przebiegu obrad dwóch poprzednich sesji.  

      3. Interpelacje i zapytania radnych.  

      4. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2018 roku. 

      5. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2018 roku.  

      6. Informacja z wykonania planu finansowego za I półrocze 2018 roku Miejsko-Gminnej  

          Biblioteki Publicznej w Pilicy. 

      7. Podjęcie uchwał w sprawach:    

          a) regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania  

              nauczycielom dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania  

              i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw  

              oraz wysokość nagród ze specjalnego funduszu nagród, 

          b) ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych, liczby  

              zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu oraz  

              poza miejscem sprzedaży na terenie Gminy Pilica,  

          c) wprowadzenia odstępstw od zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach  

              publicznych na terenie Gminy Pilica, 

          d) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych  

              w Pilicy, 

          e) wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym  

              na nieruchomość położoną w Szycach, stanowiącą własność Gminy Pilica, 

          f) zmian w budżecie gminy na 2018 rok,               

          g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2026, 

          h) zmiany uchwały Nr XLIX/345/2018 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 28 czerwca 2018 r. 

              w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Śląskiemu na realizacje zadania  

              pn.:”Projekt przebudowy drogi wojewódzkiej nr 790 w miejscowości Pilica i Biskupice”, 
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           i) zmiany uchwały Nr XLIX/346/2018 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 28 czerwca 2018 r.  

               w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Śląskiemu na realizacje zadania  

               pn.: ”Projekt budowy ciągu pieszo-rowerowego w ciągu drogi wojewódzkiej nr 794  

               w miejscowości Smoleń”, 

           j) zmiany uchwały Nr XLIX/347/2018 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 28 czerwca 2018 r. 

               w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Zawiercie na realizacje zadania  

               pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1772S Kidów – Przychody”, 

           k) zmiany uchwały Nr XLIX/348/2018 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 28 czerwca  

               2018 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Zawiercie na realizacje zadania  

               pn.: „Utwardzenie pobocza przy drodze powiatowej Nr 1767S w Kleszczowie”. 

        8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

        9. Wolne wnioski. 

       10. Zamknięcie obrad sesji.    

 

     Ad 1. 

       Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy – Pani Barbara Przybylik. 

      Pani Przewodnicząca powitała zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła  

      prawomocność obrad. 

      Następnie przedstawiła ww. porządek przebiegu sesji, zgodny z porządkiem zawartym 

      w zaproszeniach na sesję i zapytała czy będą zgłaszane wnioski do porządku obrad. 

      Żadnych uwag ani propozycji zmian do porządku obrad sesji nie zgłoszono. 

 

      Ad 2. 

          Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia protokołów z przebiegu obrad  

    dwóch poprzednich sesji - protokołu Nr XLIX2018 z dnia 28.06.2018 r. i protokołu Nr L/2018  

    z dnia 09.08.2018 r. Nadmieniła, że protokoły były wyłożone do wglądu w pokoju nr 24 

    tut. Urzędu i są udostępnione w Internecie. 

    Zapytała czy radni mają uwagi do protokołów. 

Nie zgłoszono żadnych uwag. 

Pani Przewodnicząca poddała kolejno pod głosowanie przyjęcie każdego protokołu.  

Protokół Nr XLIX2018 z dnia 28.06.2018 r. został przyjęty jednogłośnie – na 15 radnych  

15 głosowało za.  

Protokół Nr L/2018 z dnia 09.08.2018 r. został przyjęty jednogłośnie – na 15 radnych  

15 głosowało za..   

 

      Ad 3. 

     Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie interpelacji. 

Pani Agata Adamczyk zgłosiła, że droga w miejscowości Wierbka – pierwsza w lewo od ulicy 

„Polnej” jest zarośnięta drzewami. 

Pan Andrzej Grabowski podjął następujące sprawy: 

- kratka odwadniająca w jezdni w Zarzeczu jest uszkodzona i może spowodować uszkodzenie  

   zawieszenia samochodów przejeżdżających tą drogą, 

- uszkodzone są też kratki w drodze koło budynku tut. Urzędu, 

- lustro w Zarzeczu jest stłuczone – należy je wymienić, 

- wykosić ścieżkę rowerową w Zarzeczu, 

      - wstawić w poprzek ścieżki rowerowej w Zarzeczu słupki, żeby uniemożliwić wjazd  

         samochodami – wjeżdżają nawet samochody ciężkie, 

      - przy przebudowie ul. 17 Stycznia uwzględnić rozwiązanie, żeby woda nie zalewała sąsiednich  

         posesji (przy końcowym odcinku drogi). 

      Pan Łukasz Majka zgłosił potrzebę wyremontowania przystanku w Złożeńcu koło remizy OSP 

      - poprosił, aby gmina zakupiła materiały potrzebne do remontu, a naprawę mieszkańcy wykonają  

      we własnym zakresie. 
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Poza tym poprosił o spowodowanie wycięcia drzew przy drodze w Smoleniu na odcinku  

od posesji Pana … do posesji Pana … oraz o założenie chociaż 4 lamp oświetlenia ulicznego  

i utwardzenie drogi w Smoleniu „Doły”. 

Pan Kazimierz Grzesiak zgłosił, że przy zakręcie drogi powiatowej w Dzwono-Sierbowicach  

woda nanosi na drogę piasek i żwir. 

Ponadto zwrócił się z prośbą o wykoszenie działki gminnej w Dzwono-Sierbowicach, gdzie 

znajduje się altanka. 

Zapytał o możliwość wprowadzenia „biletu seniora”. 

Pan Tomasz Kwiecień zgłosił, że na łukach nowej drogi powiatowej w miejscowości Dobra 

obrywa się asfalt. Poprosił o pogłębienie rowu przy tej drodze. 

Zgłosił również inne sprawy, a mianowicie: 

- rów w Sławniowie przy ul. Wodnej, który odprowadza wodę do rzeki jest zamulony i zarośnięty, 

- przepust znajdujący się na końcu powyższego rowu zarwał się, 

- przepust pod drogą gminną w Sławniowie koło posesji Pana …, łączący Sławniów  

   z Cisową, nie został jeszcze wyczyszczony.  

Pan Janusz Gajda zwrócił się z prośbą o naprawę wiaty w Kocikowie za budynkiem byłej szkoły. 

Pan Marcin Omyła zgłosił, że w Kleszczowie koło przystanku, w pobliżu posesji Pana …  

nie świeci lampa. 

Kolejne interpelacje Pana Omyły dotyczyły potrzeby zebrania poboczy w Cisowie koło remizy, 

ponieważ woda wpływa do remizy oraz usunięcia drzew wzdłuż wodnika przy nowej drodze  

w Cisowie koło posesji Pana … . 

Pan Wojciech Gamrot zgłosił, że drogi poscaleniowe w Sławniowie po ulewnym deszczu zostały 

uszkodzone i w dobrym stanie pozostała tylko jedna droga. Powiedział też o potrzebie utwardzenia 

drogi w Sławniowie koło firmy „Norma” - ul.Piaskowa.  

      Pan Tomasz Karpała zabrał głos w sprawie wyłączenia centrum Pilicy z ruchu samochodów  

      ciężkich. Uznał, że skoro są już decyzje Marszałka i Starosty, zatwierdzające projekt zmiany  

      organizacji ruchu, to teraz najprawdopodobniej pozostało wygospodarować środki w budżecie.          

      Następnie nawiązał do interpelacji, które zgłosił jesienią ubiegłego roku w sprawie wymiany słupa 

      energetycznego przy ul.Krakowskiej i wymiany lamp oświetlenia ulicznego przy ul.17 Stycznia  

      naprzeciwko szkoły na świecące jaśniej, co miało zostać zrealizowane w I kwartale br., a jeszcze  

      nie zostało wykonane. 

Ponowił również interpelację w sprawie stojaków na rowery w rynku – zamontować, żeby nie 

opierano rowerów o ściany ratusza.  

Pani Barbara Przybylik – Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy zgłosiła, że w miejscowości 

Jasieniec zwaliło się drzewo, częściowo na drogę powiatową na wysokości posesji Pana … . 

      Innych interpelacji nie zgłoszono.  

     

      Ad 4. 

     Pani Przewodnicząca poprosiła o informację z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2018 

roku.  

Nadmieniła, że zarówno informacja w powyższej sprawie, jak i pozostałe informacje  

i projekty uchwał, zostały szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. 

Informację z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2018 roku przedstawiła Pani Magdalena 

Dynerowicz – Skarbnik Miasta i Gminy – wg informacji załączonej do niniejszego protokołu.   

Informacja została przyjęta - radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag.  

 

Ad 5. 

    W dalszej kolejności Pani Przewodnicząca poprosiła o informację o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2018 roku. 

      Informację w tej sprawie przedstawiła Pani Skarbnik wg informacji, stanowiącej załącznik 

      do niniejszego protokołu. 
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      Rada przyjęła informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze  

      2018 roku - nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag. 

    

      Ad 6. 

         Pani Przewodnicząca Rady ponownie udzieliła głosu Pani Skarbnik celem przedstawienia  

      informacji z wykonania planu finansowego za I półrocze 2018 roku Miejsko-Gminnej  

      Biblioteki Publicznej w Pilicy. 

      Przedstawiona przez Panią Skarbnik informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

      Została przyjęta przez Radę - bez pytań i uwag. 

 

      Ad 7a. 

         Pani Przewodnicząca Rady przystąpiła do sprawy uchwalenia regulaminu określającego  

      wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków  

      do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia  

      za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród ze specjalnego  

      funduszu nagród. 

      Projekt uchwały w ww. sprawie omówiła Pani Barbara Dąbrowa – Dyrektor Zespołu  

      Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Pilicy wg projektu załączonego do niniejszego  

      protokołu. 

      Pani Dyrektor poinformowała, że wynagrodzenie nauczyciela składa się z wielu składników, 

      określonych w Karcie Nauczyciela i w rozporządzeniach Ministra właściwego ds. oświatowych 

      oraz ustalonych przez Radę Gminy jako organ prowadzący szkołę. 

      Wyjaśniła, że na podstawie przepisów zawartych w Karcie Nauczyciela Rada Gminy określa dla  

      nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego, w drodze regulaminu wysokość stawek  

      i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia zasadniczego,  

      szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  

      i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród ze specjalnego funduszu nagród. 

      Pani Dyrektor oznajmiła, że obowiązujący dotychczas regulamin uchwalony został w 2012 r.  

      Nadmieniła, że obecnie nauczycielom nie przysługuje już dodatek socjalny i mieszkaniowy. 

      Omawiając projekt regulaminu, Pani Dyrektor odnosiła się do obowiązującego jeszcze regulaminu  

      w zakresie wysokości dodatków, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i nagród. 

      Pani Dyrektor zaznaczyła, że proponuje się zmienić wynagrodzenie dodatkowe za sprawowanie  

      opieki nad dziećmi wyjeżdżającymi do innych miejscowości w ramach zielonych szkół, obozów  

      sportowych, wycieczek, aby wynosiło jak za 15 godzin ponadwymiarowych tygodniowo  

      i odpowiednio proporcjonalnie mniej, jeżeli wyjazd trwa krócej. 

      Pan Tomasz Karpała – Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury Fizycznej i Sportu  

      podziękował za wyjście w kierunku oczekiwań nauczycieli.     

      Żadnych pytań ani uwag nie zgłoszono. 

      Pan Andrzej Grabowski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie  

      regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom  

      dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania  

      wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość  

      nagród ze specjalnego funduszu nagród, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki  

      przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki  

      obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

      zastępstw oraz wysokość nagród ze specjalnego funduszu nagród została podjęta jednogłośnie  

      - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Uchwała oznaczona jest Nr LI/351/2018. 
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      Ad 7b.   

         Pani Przewodnicząca podjęła sprawę ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania  

      napojów alkoholowych, liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych  

      do spożycia w miejscu oraz poza miejscem sprzedaży na terenie Gminy Pilica. 

      Projekt uchwały w tej sprawie przedstawiła Pani Anna Kulczak – Sekretarz Miasta i Gminy 

      wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. 

      Pani Sekretarz poinformowała, że nowe przepisy ustawy o wychowaniu w trzeźwości        

      i przeciwdziałaniu alkoholizmowi nakładają na radę gminy obowiązek ustalenia maksymalnej 

      liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie gminy odrębnie dla każdego  

      rodzaju napojów i w rozbiciu na dwa rodzaje sprzedaży – tj. sprzedaż napojów alkoholowych  

      przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży i poza miejscem sprzedaży. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do zaproponowanych limitów zezwoleń na sprzedaż  

      napojów alkoholowych ani do zasad usytuowania punktów ich sprzedaży. 

      Wiceprzewodniczący Rady - Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały w sprawie  

      ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych, liczby  

      zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu oraz poza  

      miejscem sprzedaży na terenie Gminy Pilica, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w ww. sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów  

      alkoholowych, liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia  

      w miejscu oraz poza miejscem sprzedaży na terenie Gminy Pilica została podjęta jednogłośnie  

      - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr LI/352/2018. 

 

     Ad 7c.   

         Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 

      wprowadzenia odstępstw od zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych  

      na terenie Gminy Pilica. 

      Projekt uchwały omówiła Pani Anna Kulczak – Sekretarz Miasta i Gminy – zgodnie z projektem 

      załączonym do niniejszego protokołu. 

      Wyjaśniła, że przepisy ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi  

      nakładają zakaz spożywania napojów alkoholowych w miejscu publicznym, z wyjątkiem miejsc  

      przeznaczonych do ich spożycia na miejscu, w punktach sprzedaży tych napojów, ale radzie gminy  

      przyznano kompetencję do wprowadzenia odstępstwa od tego zakazu. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do zawartej w projekcie uchwały propozycji  

      zastosowania odstępstw od zakazu spożywania napojów alkoholowych na działkach gminnych  

      podczas imprez okolicznościowych i pikników na podstawie jednorazowych zezwoleń oraz  

      na sprzedaż napojów alkoholowych do 4,5% zawartości alkoholu oraz na piwo i powyżej 4,5%  

      do 18% zawartości alkoholu na płycie rynku.  

      Pan Andrzej Grabowski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w przedmiotowej  

      sprawie, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 

      Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie.    

      Uchwała w sprawie wprowadzenia odstępstw od zakazu spożywania napojów alkoholowych  

      w miejscach publicznych na terenie Gminy Pilica została podjęta jednogłośnie - 15 radnych  

      na 15 obecnych głosowało za. Uchwała oznaczona jest Nr LI/353/2018. 

 

      Ad 7d.   

           Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy ponownej skargi - z dnia 1 czerwca 2018 r.   

      na działalność Dyrektora Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy. 

      Poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie stanowiska Komisji w sprawie 

      skargi.  

      Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Kazimierz Grzesiak, poinformował, że Komisja  
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      po rozpatrzeniu skargi, kierując się brakiem nowych okoliczności i dowodów uznała, że należy  

      podtrzymać rozstrzygnięcie wyrażone w Uchwale Nr XLVII/325/2018 z dnia 26 kwietnia 2018 r.,  

      że skarga jest bezzasadna.   

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 

      Wiceprzewodniczący Rady - Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały – zgodny  

      ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w tej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Dyrektora Zakładu Usług  

      Wodnych i Komunalnych w Pilicy została podjęta większością głosów – na 15 radnych  

      14 głosowało za, 1 radny wstrzymał się od głosu. Jest to Uchwała Nr LI/354/2018.     

 

      Ad 7e.   

        Realizując porządek obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie projektu uchwały  

      w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym  

      na nieruchomość położoną w Szycach, stanowiącą własność Gminy Pilica. 

      Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Pan Burmistrz – wg projektu załączonego  

      do niniejszego do niniejszego protokołu.  

      Wyjaśnił, że proponuje Radzie, aby wyraziła zgodę na przedłużenie umowy dzierżawy  

      nieruchomości wymienionej w projekcie uchwały w trybie bezprzetargowym z dotychczasowym  

      dzierżawcą, ponieważ jest właścicielem budynków, znajdujących się na przedmiotowej działce  

      gminnej.  

      Radni nie zgłosili żadnych uwag do przedstawionej propozycji przedłużenia umowy dzierżawy  

      nieruchomości.   

      Pan Andrzej Grabowski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie      

      wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym na nieruchomość  

      położoną w Szycach, stanowiącą własność Gminy Pilica, który stanowi załącznik do niniejszego  

      protokołu. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy w trybie  

      bezprzetargowym na nieruchomość położoną w Szycach, stanowiącą własność Gminy Pilica  

      została podjęta jednogłośnie - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Uchwała oznaczona jest  

      Nr LI/355/2018. 

      

      Ad 7f.   

          Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie  

      gminy. 

      Projekt uchwały w tej sprawie omówiła Pani Magdalena Dynerowicz – Skarbnik Miasta  

      i Gminy – wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. 

      Omawiając projekt uchwały, Pani Skarbnik zwróciła uwagę na omyłki pisarskie, o których mówiła  

      też na wspólnym posiedzeniu Komisji, a mianowicie, że w punkcie „C”, określającym 

      przeniesienia wydatków między działami, w zapisie „Zwiększyć wydatki na zadania własne  

      o kwotę 112.151 zł”, powinno być o kwotę 104.151 zł , co wynika z podsumowania kwot  

      wydatków oraz w punkcie „F” należy zmienić nazwę źródła błędnie sklasyfikowanych dochodów  

      w §6290 zamiast „Wpływy z innych lokalnych opłat pobieranych przez jednostki samorządu  

      terytorialnego na podstawie odrębnych ustaw, o kwotę 100.000 zł” ma być „Środki na  

      dofinansowanie własnych inwestycji gmin, powiatów, samorządów województw, pozyskane  

      z innych źródeł o kwotę 100.000 zł.”  

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do zaproponowanych zmian w budżecie gminy.  

      Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały w ww. sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok została podjęta jednogłośnie  

      -15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr LI/356/2018. 
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      Ad 7g.   

          Następnie Pani Przewodnicząca podjęła sprawę zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  

      na lata 2018-2026. 

      Projekt uchwały w powyższej sprawie omówiła Pani Magdalena Dynerowicz – Skarbnik Miasta  

      i Gminy – wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. 

      Wyjaśniła, że limit zobowiązań dla przedsięwzięcia, którym jest przebudowa drogi Wierzbica 

       – Przychody na rok 2019 jest błędnie wpisany – zamiast kwoty 2.753.816 zł ma być kwota  

      2.724.296 zł. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedłożonego projektu uchwały.   

      Pan Andrzej Grabowski - Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany  

      Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2026, stanowiący załącznik do niniejszego 

      protokołu. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w tej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2026 została podjęta  

      jednogłośnie –15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Uchwała oznaczona jest Nr LI/357/2018. 

       

      Ad 7h,i,j,k.  

           Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy wprowadzenia zmian do czterech uchwał z dnia  

      28 czerwca 2018 r., dotyczących pomocy finansowej dla Województwa i Powiatu na realizację  

      zadań na terenie gminy Pilica.    

      Pani Skarbnik wyjaśniła, że zmiany:    

      - uchwały Nr XLIX/345/2018 z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej  

         Województwu Śląskiemu na realizacje zadania pn.: ”Projekt przebudowy drogi wojewódzkiej  

         nr 790 w miejscowości Pilica i Biskupice”, 

      - uchwały Nr XLIX/346/2018 z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej  

         Województwu Śląskiemu na realizacje zadania pn.: ”Projekt budowy ciągu pieszo-rowerowego  

         w ciągu drogi wojewódzkiej nr 794 w miejscowości Smoleń”, 

      - uchwały Nr XLIX/347/2018 z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej dla  

         Powiatu Zawiercie na realizacje zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1772S  

         Kidów – Przychody”, 

      - uchwały Nr XLIX/348/2018 z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej dla  

         Powiatu Zawiercie na realizacje zadania pn.: „Utwardzenie pobocza przy drodze powiatowej  

         Nr 1767S w Kleszczowie”, 

      proponuje się wprowadzić w związku z uwagami Regionalnej Izby Obrachunkowej, a polegają one 

      na zmianie treści § 1 każdej uchwały, aby był w nim zapis mówiący o udzieleniu z budżetu Miasta  

      i Gminy pomocy finansowej w formie dotacji celowej oraz w uchwałach przyznających pomoc  

      finansową w formie dotacji celowej dla Powiatu zamiast nazwy Powiat Zawiercie widniała nazwa 

      Powiat Zawierciański.  

      Pani Skarbnik przypomniała, że w ww. uchwałach, dotyczących Powiatu w § 1 jest zapis  

      mówiący o dotacji celowej, a w uchwałach dotyczących Województwa w § 1 jest zapis mówiący 

      o pomocy. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 

      Pani Przewodnicząca poddała kolejno pod głosowanie każdy z ww. projektów uchwał,  

      po uprzednim odczytaniu go przez Pana Wiceprzewodniczącego. 

             Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLIX/345/2018 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia  

      28 czerwca 2018 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Śląskiemu  

      na realizacje zadania pn.: „Projekt przebudowy drogi wojewódzkiej nr 790 w miejscowości Pilica  

      i Biskupice” została podjęta jednogłośnie - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest  

      to Uchwała Nr LI/358/2018. 
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             Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLIX/346/2018 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia  

      28 czerwca 2018 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Śląskiemu  

      na realizacje zadania pn.: ”Projekt budowy ciągu pieszo-rowerowego w ciągu drogi wojewódzkiej  

      nr 794 w miejscowości Smoleń” została podjęta jednogłośnie - 15 radnych na 15 obecnych  

      głosowało za. Uchwała oznaczona jest Nr LI/359/2018. 

             Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLIX/347/2018 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia  

      28 czerwca 2018 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Zawiercie na realizacje  

      zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1772S Kidów – Przychody” została podjęta  

      jednogłośnie - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała LI/360/2018. 

             Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLIX/348/2018 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia  

      28 czerwca 2018 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Zawiercie na realizacje  

      zadania pn.: „Utwardzenie pobocza przy drodze powiatowej Nr 1767S w Kleszczowie” została  

      podjęta jednogłośnie - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Uchwała oznaczona jest 

      Nr LI/361/2018. 

 

      Ad 8. 

           Zgodnie z porządkiem obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Burmistrza o udzielenie  

      odpowiedzi na zgłoszone interpelacje.  

      W sprawie drogi dojazdowej do pól w Wierbce Pan Burmistrz wyjaśnił, że zleci wycięcie  

      krzaków i obcięcie gałęzi, utrudniających przejazd drogą, ale po wykonaniu prac, które  

      są już zaplanowane.  

      Jeżeli chodzi o uszkodzoną kratkę odwadniającą w drodze w Zarzeczu i stłuczone lustro przy tej  

      drodze Pan Burmistrz odpowiedział, że kompetentni pracownicy rozeznają sytuację na miejscu 

      i zostaną podjęte odpowiednie działania. 

      Odnośnie zarośniętej ścieżki rowerowej w Zarzeczu Pan Burmistrz wyjaśnił, że w najbliższym  

      czasie ścieżka zostanie wykoszona. 

      W sprawie wstawienia słupków na ścieżce rowerowej w Zarzeczu Pan Burmistrz powiedział,  

      że rozezna czy jest to możliwe i jeżeli nie będzie przeciwwskazań zleci wstawienie słupków. 

      Sprawę zalewania posesji przy wskazanym odcinku drogi - ul.17 Stycznia Pan Burmistrz  

      powiedział, że przekaże do Powiatowego Zarządu Dróg. 

      Jeśli chodzi o zakup materiałów na remont przystanku w Złożeńcu, który mieszkańcy wykonaliby 

      we własnym zakresie, Pan Burmistrz wyjaśnił, że rozezna możliwości finansowe i możliwości  

      takiego sposobu wykonania remontu.  

      W sprawie montażu dodatkowych lamp oświetlenia ulicznego w miejscowości Smoleń („Doły”) 

      Pan Burmistrz odpowiedział, że zleci rozeznanie sytuacji w terenie i jeśli założenie dodatkowego 

      oświetlenia okaże się zasadne, wystąpi w tej sprawie do spółki Tauron. 

      Odnośnie wykoszenia trawy na działce gminnej w Dzwono-Sierbowicach koło altany Pan  

      Burmistrz poinformował, że trawa zostanie wykoszona – nie ma możliwości koszenia wszystkich  

      terenów zielonych równocześnie. 

      W odpowiedzi na interpelację dotyczącą zamulania odcinka drogi w Dzwono-Sierbowicach Pan  

       Burmistrz wyjaśnił, że pracownicy Referatu Inwestycji tut. Urzędu rozeznają sytuację na miejscu.  

      Odnośnie biletów dla seniorów Pan Burmistrz poinformował, że rozezna ten temat od strony  

      możliwości prawnych i możliwości realizacji.  

      Sprawę obrywania się asfaltu na łukach drogi powiatowej w miejscowości Dobra Pan Burmistrz  

      powiedział, że przekaże do Powiatowego Zarządu Dróg. 

      W sprawie zamulonego rowu i zarwanego przepustu w Sławniowie Pan Burmistrz wyjaśnił,  

      że jeżeli są to urządzenia gminy, to zleci udrożnienie rowu i naprawę przepustu. 

      Odnośnie wyczyszczenia przepustu pod drogą gminną w Sławniowie, łączącą Sławniów  

      z Cisową Pan Burmistrz potwierdził, że widzi pilną potrzebę udrożnienia rowu i podejmie  

      działania w tym kierunku.  
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      Jeśli chodzi o naprawę wiaty w miejscowości Kocikowa Pan Burmistrz wyjaśnił, że zleci  

      pracownikom sprawdzenie stanu wiaty i naprawę.    

      Awarię lampy w oświetleniu ulicznym w Kleszczowie Pan Burmistrz powiedział, że zgłosił  

      do spółki Tauron.  

      Sprawę udrożnienia rowów przy drodze w Cisowie, żeby woda nie zalewała budynku remizy  

      i usunięcia drzew wzdłuż wodnika koło posesji Pana … Pan Burmistrz zobowiązał się  

      przekazać do PZD z prośbą o załatwienie. 

      W sprawie dróg poscaleniowych w Sławniowie Pan Burmistrz wyjaśnił, że woda płynąc z pól, 

      gdzie miedze zostały już polikwidowane, szuka ujścia i wpływa na drogi, a ponieważ są to drogi  

      gminy, gmina będzie musiała usuwać skutki.  

      Jeżeli chodzi o utwardzenie ul.Piaskowej w Sławniowie Pan Burmistrz powiedział, że w dniu  

      jutrzejszym pracownicy dokonają oględzin drogi i możliwości poprawy jej stanu.          

      Odpowiadając na interpelację dotyczącą wyłączenia ruchu tirów ul.Krakowską, Żarnowiecką  

      i przez rynek Pan Burmistrz potwierdził, że Marszałek i Starosta wydali już decyzje,  

      zatwierdzające projekt zmiany organizacji ruchu, a gmina ma czas na wykonanie do 30.06.2019 r. 

      Zaproponował zabezpieczyć środki na powyższy cel w budżecie na przyszły rok. 

      W sprawie niezrealizowanych przez Turon interpelacji, dotyczących wymiany słupa przy  

      ul. Krakowskiej i jaśniejszego oświetlenia drogi koło szkoły w Pilicy Pan Burmistrz powiedział,  

      że ponownie wystąpi w tych sprawach do spółki Tauron. 

      Odnośnie wstawienia stojaków na rowery w rynku w Pilicy Pan Burmistrz wyjaśnił, że został już  

      przygotowany wstępny kosztorys. 

      W sprawie drzewa powalonego częściowo na drogę w miejscowości Jasieniec Pan Burmistrz  

      odpowiedział, że będzie interweniował w Powiatowym Zarządzie Dróg. 

 

      Ad 9. 

          W punkcie wolne wnioski nikt nie zabrał głosu. 

 

      Ad 10. 

          W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Pani Przewodnicząca podziękowała zebranym  

      za udział w sesji i ogłosiła jej zakończenie - godz.16
50

. 

 

              

 

       

  


